
Referat af møde 29. sept. 2015 

 med Carsten Nicolaisen og Bjarne Kjær Christensen og FU. 

FU mødtes på Asylet kl. 12.30 til en kort gennemgang af hvad vi skulle tale med 

kommunens repræsentanter om. 

Vagn ville starte med en præsentation af den nye struktur i SKLA, samt de nedsatte 

arbejdsgrupper, deres formål og valget af deltagere. 

Else ønskede en status på midler stillet til rådighed i 2015 og hvordan vi er stillet 

fremover. 

Svend-Erik kunne tænke sig lille snak om lokaleforhold. 

Vi mødte derefter op på biblioteket velforberedte. 

Vagn startede som aftalt med præsentationen. Bjarne og Carsten roste den nye 

struktur SKLA var kommet frem til.  

Bjarne ville sende besked til Else omkring restbeløbet. De, Bjarne og Carsten, sagde 

at SKLA kunne regne med de samme beløb til uddannelse og IT i 2016. Det var med i 

budgettet. 

Vedr. uddannelsesforløb kunne vi selv afgøre kursusformen, hovedsagen var at de 

afsatte midler gik til at uddanne medarbejderne i arkiverne. Vedr. lokaler kunne vi 

stadig låne bibliotekets, vi skulle blot henvende os i god tid om reservation. 

Svend-Erik spurgte til fælles lokaler til oprettelse af et fjernarkiv. De enkelte arkiver 

får med tiden brug for mere plads til opbevaring af arkivalier under sikre forhold, 

her tænkes både på brandsikring og temperaturforhold.  

Der er afsat 25.000 kr. til konsulentbistand , de kunne f.eks. tages i brug til at under-

søge hvilke muligheder, der kan komme i betragtning. Tomme lokaler på Sønder-

borg kaserne kunne måske komme på tale. 

Carsten foreslog at FU retter henvendelse til ham først i det nye år om et opfølgen-

de møde, hvor registrering og opbevaring af arkivmateriale drøftes. 

Referent Else. 


